
Protokół Nr LXIV/23 

z przebiegu LXIV sesji Rady Gminy Bierzwnik 

odbytej w dniu 23 marca 2023r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bierzwnik 

w godzinach 10
00

 – 12
57 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik Beata Radziszewicz o godz. 10
00

 otworzyła LXIV sesję Rady 

Gminy. Powitała Panie i Panów Radnych, Wójta Gminy Bierzwnik p. Anetę Kołuda, Sekretarza 

Gminy p. Leszka Walocha, Skarbnik Gminy Bierzwnik p. Wandę Podhajną, Wicestarostę 

Choszczeńskiego p. Pawła Szuber, Kierownika Referatu Ogólnoorganizacyjnego p. Violettę 

Wieczorek, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Choszcznie p. Jacka Przepiórkę, 

Kierownika Posterunku Policji w Bierzwnik p. Adriana Przybylak, obecnych Sołtysów, a także 

współpracowników p. Jowitę Kwiecień i p. Rafała Piaseckiego.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz oświadczyła, że zgodnie z listą obecności, aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji.   

 

Nieobecni radni: Bolonek Urszula, Filas-Szuber Mariola, Jankowska Anna, Paprota Jan, Szymanowski 

Marek. 

Nieobecność usprawiedliwiona.  

 

Listy obecności radnych, sołtysów, pracowników urzędu i zaproszonych gości stanowią załączniki  

nr 1-5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 2.  

Uwagi do porządku obrad LXIV sesji.  

  

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz – poinformowała, iż do porządku obrad 

wprowadzone będą następujące zmiany: 

 Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 571/23 

 
Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz - zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Bierzwnik 

na 2023 rok, druk nr 571/23 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 –BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 

 

 

 



 

 

 Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2037, druk nr 572/23. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz - zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2037, druk nr 572/23. 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 –BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 573/23 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz - zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 573/23 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 –BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2037, druk nr 574/23 

 
Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz - zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2037, druk nr 574/23 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 –BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

 



 

 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz – przedstawiła porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami: 

 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Bierzwnik i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad LXIV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Nr LXIII.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bierzwnik w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Bierzwnik za rok 

2022, druk nr 560/23.  

6.Sprawozdanie z wykonania uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Bierzwnik oraz nabywania nieruchomości do zasobu gminnego  

Nr XXIX/224/09 Rady Gminy Bierzwnik z dnia 18 grudnia 2009 r., druk nr 561/23. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy Bierzwnik z wykonania zadań inwestycyjnych ze środków 

pozyskanych i własnych w 2022 roku , druk nr  562/23. 

8. Informacja Wójta dotycząca realizacji podjętych uchwał w 2022r., druk nr 563/23. 

9. Protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli, druk nr 564/23. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków przeznaczonych na 

fundusz sołecki na rok 2024, druk nr 566/23, 

 przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 567/23, 

 zamiaru likwidacji samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury  

w Bierzwnik, druk nr 568/23, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Bierzwnik, druk nr 569/23, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, druk nr 570/23, 

 zmian budżetu Gminy Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 572/23, 

 uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2037, druk nr 573/23. 

11. Wolne wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski sołtysów oraz mieszkańców gminy. 

13. Zamknięcie obrad LXIV sesji Rady Gminy Bierzwnik. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek obrad.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr LXIII z sesji Rady Gminy.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz- poinformowała, że protokół Nr LXIII wyłożony był 

do wglądu w biurze Rady Gminy. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego zawnioskowała o przyjęcie protokołu Nr LXIII z sesji Rady Gminy. 

 

Wynik głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr LXIII. 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 –BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z sesji Nr LXIII.  

 

 

 

Ad. 4  

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bierzwnik w okresie międzysesyjnym. 
 

Pani Wójt Aneta Kołuda w swoim sprawozdaniu obszernie omówiła zrealizowane zadania                         

w okresie od LXIII  sesji Rady Gminy Bierzwnik odbytej w dniu 24 lutego 2023r. do dnia dzisiejszej 

sesji. (min. nagrania 09:49)  

  

 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

Poza sprawozdaniem Pani Wójt przekazała informację o pracach  nad projektem ustawy o świadczeniu 

pieniężnym z tytułu pełnienia funkcji sołtysa oraz o złożonych wnioskach na Granty Sołeckie.  
(min. nagrania 23:06) 
 

Ad. 5 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Bierzwnik za rok 

2022, druk nr 560/23.  

 

Informacja szczegółowo omówiona została na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik 

przez Kierownika Posterunku Policji w Bierzwniku. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Choszcznie p. Jacek Przepiórka-  odnosząc się do 

złożonego sprawozdania podziękował Kierownikowi Posterunku Bierzwniku oraz zespołowi 

policjantów za zaangażowanie oraz właściwą realizację wszystkich podjętych czynności w 2022 roku. 
(min. nagrania 30:23) 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz- zadała pytanie dotyczące informacji na temat 

dostępności narkotyków w szkołach.  (min. nagrania 34:31) 

 

 

 



 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Choszcznie p. Jacek Przepiórka-  udzielił 

odpowiedzi, iż na terenie szkół nieodnotowano żadnych zdarzeń ani ujawnionych środków 

zakazanych.  
(min. nagrania 35:37) 
 

Informacja została przyjęta. 

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu./  

 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Bierzwnik oraz nabywania nieruchomości do 

zasobu gminnego Nr XXIX/224/09 Rady Gminy Bierzwnik z dnia 18 grudnia 2009 r., druk nr 

561/23. 

 

Sprawozdanie omówione zostało na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu./  

 

 

Ad. 7 

 Sprawozdanie Wójta Gminy Bierzwnik z wykonania zadań inwestycyjnych ze środków 

pozyskanych i własnych w 2022 roku , druk nr  562/23. 

 

 

Sprawozdanie omówione zostało na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik.  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  omówiła sprawozdane odnosząc się do zawartych 

w nim kwot. (min. nagrania 38:12) 

 

Wójt Gminy Bierzwnik p. Aneta Kołuda- odniosła się do sprawozdania, podsumowując kadencję 

pod względem inwestycyjnym. Pani Wójt omówiła kwoty inwestycji zrealizowanych, będących  

w trakcie realizacji oraz inwestycje przygotowane na przyszłą kadencję. (min. nagrania 39:03) 

 

Dyskusji nie było. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu./  

 

Ad. 8 

 Informacja Wójta dotycząca realizacji podjętych uchwał w 2022r., druk nr 563/23. 

 

Informacja omówiona została na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik.  

 

Dyskusji nie było. 

 



 

Informacja  została przyjęta. 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu./  

 

Ad. 9 

 Protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli, druk nr 564/23. 

 

Protokół odczytał Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Piotr Kaszuba. (min. nagrania 43:11) 

 

Dyskusji nie było. 

 

 

Wynik głosowania. 

Protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli, druk nr 564/23 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 –BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z przeprowadzonej kontroli.  

 

/Protokół stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu./  

 

 

Ad 10. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

 niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków przeznaczonych na 

fundusz sołecki na rok 2024, druk nr 566/23 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – odczytała projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz- wyraziła swoje zdanie w sprawie 

proponowanego projektu uchwały. Przewodnicząca omówiła zasadność odnosząc się do inwestycji 

gminnych.  Dodała, iż uczestniczyła w spotkaniu z Sołtysami z terenu gminy Bierzwnik, podczas 

którego Sołtysi opowiedzieli się za niewyodrębnianiem funduszu sołeckiego. (min. nagrania 48:24) 

 

Wójt Gminy Bierzwnik p. Aneta Kołuda-   odniosła się do projektu uchwały mówiąc, że co roku 

jest to bardzo dyskusyjny temat oraz ciężka decyzja do podjęcia, w związku ze świadomością potrzeb 

jakie mają sołectwa. Pani Wójt omówiła zasady dysponowania funduszem sołeckim oraz omówiła 

dylematy związane z podjęciem decyzji. (min. nagrania 50:15) 

 

 

Opinie komisji rady: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - komisja nic nie 

wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

 



Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie  niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

przeznaczonych na fundusz sołecki na rok 2024, druk nr 566/23 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 9 – BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - SOSNOWSKA Katarzyna 

 

 

Rada podjęła uchwałę większością głosów.  

 

/Uchwała Nr LXIV/465/23 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu./    

 

 

 przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 567/23 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – omówiła projekt uchwały. 

 

Wójt Gminy Bierzwnik p. Aneta Kołuda-  dodała, iż jest to program obligatoryjny, przyjmowany co 

roku. Pani Wójt odniosła się do  kwoty przeznaczonej w budżecie na realizację tego programu.   
 (min. nagrania 1:00:20) 
 

 

Opinie komisji rady: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - komisja nic nie 

wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 567/23 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 – BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -  

 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 



 

/Uchwała Nr LXIV/466/23 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu./    

 

 

 zamiaru likwidacji samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury  

w Bierzwnik, druk nr 568/23 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – omówiła projekt uchwały, wyjaśniając 

zasadność jej podjęcia. Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez obecnego Dyrektora 

Gminnego Ośrodka Kultury w Bierzwniku p. Ireneusza Kręgowskiego.  (min. nagrania 1:04:33) 

 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Bierzwniku p. Ireneusz Kręgowski- odniósł się do 

prośby mówiąc, iż wypowiedział się na posiedzeniu Komisji Stałych, że nie jest zwolennikiem takiego 

rozwiązania. Wyraził stanowisko, iż dwie jednostki organizacyjne tj. GOK i GBP mogłyby 

funkcjonować do końca kadencji. (min. nagrania 1:06:18) 

 
 

Wójt Gminy Bierzwnik p. Aneta Kołuda- omówiła czynniku wpływające na proponowane  

w projekcie uchwały rozwiązanie. (min. nagrania 1:08:27) 

 

Opinie komisji rady: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - komisja nic nie 

wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka 

Kultury w Bierzwnik, druk nr 568/23 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 – BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -  

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr LXIV/467/23 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu./    

 

 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Bierzwnik, druk nr 569/23 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – omówiła projekt uchwały. 

 

Wójt Gminy Bierzwnik p. Aneta Kołuda- dodała, iż są to zmiany obligatoryjne wynikające ze 

zmiany przepisów ustawy. (min. nagrania 1:20:02) 

 

 



 

 

Opinie komisji rady: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - komisja nic nie 

wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Bierzwnik, druk nr 569/23 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 – BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -  

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr LXIV/468/23 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu./    

 

 

 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, druk nr 570/23 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – omówiła projekt uchwały. 

Wójt Gminy Bierzwnik p. Aneta Kołuda-  dodała, iż jest to kolejne doprecyzowanie  

i uszczegółowienie przepisów. Omówiła zmianę dotycząca frakcji, mianowicie odpady budowlane  

i rozbiórkowe wyłączone zostały z zakresu odpadów komunalnych. (min. nagrania 1:24:33)  

 

Opinie komisji rady: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - komisja nic nie 

wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 



Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, druk nr 570/23 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 – BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -  

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr LXIV/469/23 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu./    

 

 zmian budżetu Gminy Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 572/23 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – omówiła projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Bierzwnik p. Wanda Podhajna- omówiła projekt uchwały odnosząc się do zmiany 

struktury dochodów (min. nagrania 1:29:05) 

 

 

Opinie komisji rady: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - komisja nic nie 

wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Bierzwnik na 2023 rok, druk nr 572/23 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 – BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -  

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr LXIV/470/23 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu./    

 

 

 uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2037, druk nr 573/23. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – omówiła projekt uchwały. 



 

Opinie komisji rady: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - komisja nic nie 

wnosi do projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2037, druk nr 573/23. 

 

 

Obecni: 10 (nieoddane: 0), nieobecni: 5 

ZA – 10 – BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; HERMAN Szymon; 

KASZUBA Piotr, MAREK Jan Wacław; OSUBNIAK Marian; PIEKARSKI Gustaw; 

RADZISZEWICZ Beata Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; WŁODARCZYK Anna Ewa. 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -  

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr LXIV/471/23 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu./    

 

 

 

Wicestarosta Choszczeński p. Paweł Szuber- zabrał głos dziękując Przewodniczącej za zaproszenia na 

obrady sesji Rady Gminy Bierzwnik, jednocześnie złożył gratulacje dla Rady za podejmowanie 

świadomych i zgodnych decyzji . Omówił przyszłe inwestycje i naprawy na terenie powiatu 

Choszczeńskiego w gminie Bierzwnik. (min. nagrania 1:34:42) 

 

 

Radna Rady Gminy Bierzwnik Katarzyna Sosnowska- prośba do Wicestarosty o sprecyzowanie 

wypowiedzi konkretnie na zadziałania w gminie Bierzwnik. Radna wskazała na brak działań Powiatu 

w obrębie gminy Bierzwnik przez okres kadencji. (min. nagrania 1:40:10) 

 

Wicestarosta Choszczeński p. Paweł Szuber- ustosunkował się do wypowiedzi Pani Radnej, 

zaznaczając, że konieczne prace i naprawy wykonywane są zgodnie z planem. (min. nagrania 1:41:12) 

 

 

Ad 11.  

Wolne wnioski radnych. 

 

Radny Rady Gminy Marian Osubniak-  zgłosił wniosek o odbiór nieodebranych od mieszkańców 

Antoniewska i Kawna odpadów gabarytowych oraz zasygnalizował Panu Wicestaroście konieczność 

załatania dziur na drodze w miejscowości Wygon.  (min. nagrania 1:45:19) 

 

Radna Rady Krystyna Byczkiewicz – pytanie do Pana Wicestarosty dotyczące ponowienia rozmów 

w Starostwie Choszczeńskim na temat budowy chodnika w miejscowości Ostromęcko. (min. nagrania 

1:46:42) 
 

 



 

 

Radna Rady Gminy Aneta Dromnicka – zadała pytanie do  Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury 

w Bierzwniku p. Ireneusza Kręgowskiego, dotyczące podjęcia kroków w sprawie otwarcia Klubu 

Kultury w Pławnie  (min. nagrania 1:49:15) 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Bierzwniku p. Ireneusz Kręgowski- udzielił odpowiedzi 

Pani Radnej mówiąc, że są już wstępnie podjęte decyzje, natomiast na chwilę obecną chciałby się 

jeszcze skonsultować z Panią Wójt. Pan Dyrektor dodał, że od 1 kwietnia świetlica powinna zacząć 

funkcjonować. (min. nagrania 1:49:37) 

 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik Beata Radziszewicz- zapytała czy będzie przewidziany 

konkurs na to stanowisko. (min. nagrania 1:50:14) 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Bierzwniku p. Ireneusz Kręgowski- podtrzymał swoją 

poprzednią wypowiedź dodając iż   sprawa funkcjonowania świetlicy w Pławnie jest przeanalizowana, 

pozostała rozmowa z Panią Wójt i zaakceptowanie zaproponowanego rozwiązania. (min. nagrania 1:50:19) 

 

 

Radna Rady Gminy Aneta Dromnicka –pytanie do Pana Wicestarosty dotyczące usunięcia konarów 

po ściętych drzewach w miejscowości Pławno. (min. nagrania 1:50:53) 
 

 

 

Ad 12. 

Wolne wnioski sołtysów oraz mieszkańców gminy. 

 

Sołtys Sołectwa Klasztorne Władysław Bulera- prośba do Pana Wicestarosty o usunięcie 

pozostałych po wycince drzew pni na drodze Breń -Klasztorne (min. nagrania 1:52:11) 

 

Sołtys Sołectwa Bierzwnik Ireneusz Kręgowski-  złożył wnioski dotyczące: (min. nagrania 1:53:30) 

 

- usunięcia dziur w jezdni na ul. Szkolnej w Bierzwniku  

- poprawy krawężnika przy wejściu na teren przedszkola 

- uprzątnięcie chodnika w kierunku dworca kolejowego w Bierzwniku 

 

Sołtys zasygnalizował również problem z dymem, który wydobywa się z przedsiębiorstwa MAC-

Drew, pytając o wyniki przeprowadzonej kontroli, jak również zadał pytanie dotyczące etapu prac 

firmy Strabag w okolicy przejazdu kolejowego. Pan Sołtys zwrócił uwagę na pozostawiony bałagan 

przez firmę, wnioskując o zaangażowanie gminy w uprzątnięcie tego terenu.  

 

 

Kierownik Referatu Ogólnoorganizacyjnego Violetta Wieczorek- odniosła się do wniosków  

i zapytań Pana Sołtysa udzielając odpowiedzi na bieżąco. (min. nagrania 1:58:28) 

 

 

Sekretarz Gminy Bierzwnik Leszek Waloch- odniósł się do tematu zasygnalizowanego przez 

Sołtysa dotyczącego problemu z  dymem z firmy Mac-Drew, omawiając działania jakie podjął Urząd 

w tej kwestii. Dwa lata temu powiadomiona została Inspekcja Ochrony Środowiska, która 

poinformowała, że badanie nie potwierdziło środków które, mogłyby szkodzić zdrowiu. Dodał 

również w kwestii dokumentacji dotyczącej kontroli, iż należy zwrócić się do Inspekcji Ochrony 

Środowiska oraz jeżeli problem jest nadal uciążliwy dla mieszkańców to ze strony gminy znajdą 

poparcie i współdziałanie. (min. nagrania 2:03:16) 

 

Radna Rady Gminy Katarzyna Sosnowska- skierowała wnioski do Pani Kierownik Referatu 

Ogólnoorganizacyjnego dotyczące: 

- prośby o napisanie wniosku do Powiatu o zasypanie dziur przy boisku w Breniu, 

- załatania dziur koło świetlicy wiejskiej w Breniu,  



Radna zwróciła też uwagę na utrzymanie czystości na terenie gminy, min. na  przystanki w Breniu, 

teren w stronę cmentarza oraz studzienki kanalizacyjne. (min. nagrania 2:08:29) 

 

 

Radna Rady Gminy Anna Włodarczyk- wystosowała prośba od mieszańców Zieleniewa  

o zadziałanie oraz znaleźnie właściciela dwóch stodół z kamienia w kierunku Pławna, które stanowią 

zagrożenie w celu zabezpieczenia tego terenu. (min. nagrania 2:11:14) 

 

Radna Rady Gminy Katarzyna Sosnowska- zadała pytanie do Pana Wicestarosty dotyczące zasad 

ustalania dopuszczalnych prędkości na drogach powiatowych. Wystosowała prośbę do Pani 

Kierownik Referatu Ogólnoorganizacyjnego o ponowienie wniosku do Starostwa o ograniczenie 

prędkości na skrzyżowaniu drogi powiatowej z gminną na wysokości świetlicy wiejskiej w Breniu. 
(min. nagrania 2:13:41) 

 

 

Sołtys Sołectwa Bierzwnik Ireneusz Kręgowski- wniosek o interwencję i uzupełnienie ubytków  

w jezdni na zakręcie przy ul. Długiej w Bierzwniku.  (min. nagrania 2:16:01) 

 

Sołtys Sołectwa Płoszkowo Jolanta Maślak-  zadała pytanie dotyczące możliwości ograniczenia 

prędkości na drodze wojewódzkiej nr 160 na wjeździe do Płoszkowa oraz sposobu zagospodarowania 

zużytych opon od ciągników i samochodów ciężarowych.  (min. nagrania 2:18:00) 

 

Podinspektor ds. gospodarki odpadami p. Paula Szeniawska-Sieniuć- udzieliła odpowiedzi Pani 

Sołtys wyjaśniając, iż jeżeli chodzi o opony z działalności rolniczej, każdy gospodarz zobligowany 

jest utylizować opony we własnym zakresie, tak samo jak osoby prowadzące działalność gospodarczą.  
(min. nagrania 2:23:08) 
 

 

Ad 13.  

Zamknięcie obrad LXIV sesji Rady Gminy Bierzwnik. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz o godz.12
57

 zamknęła obrady LXIV sesji Rady Gminy 

Bierzwnik dziękując wszystkim za przybycie.
 

 

 

 

 

Protokołowała: inspektor                                                    Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik 
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